
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 8. april 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 631 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 631:  

”Vil ministeren være indstillet på at tage en kontakt til Danske Regioner med henblik 

på at drøfte et løft af økonomien for Sclerosehospitalet i Danmark?” 

 

Svar: 

Jeg og mit ministerium har løbende drøftelser med Danske Regioner om en lang 

række forskellige emner herunder også om forhold, der vedrører økonomiske behov 

og prioriteringer.   

 

For så vidt angår de økonomiske forhold vedr. Sclerosehospitalet i Danmark, kan jeg i 

øvrigt henvise til min besvarelse af SUU alm. del 591.  

 

 

Med venlig hilsen 
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